



Date: 12/03/2018

Ref.: MHC/Disclosure/2018/011

Boursa Kuwait Company

Mubarak Al Kabeer St.

AlSharq, Kuwait

P.O.Box 22235 Safat, 13083 Kuwait

Subject: Disclosure on Meeting of the Board of Directors of Mezzan Holding Company.

Reference to the above subject and pursuant to the provisions of Clause 24 of Article (4-1-1), Chapter 4 of Module 10 (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 concerning establishment of the Capital Markets Authority.

Mezzan Holding Company KSC would like to announce that its Board of Directors will meet to discuss and ratify the financial statements for fiscal year ended 31 December 2017. Meeting shall be on Sunday, 18th March 2018, at 01:00 PM at the Company Head Office.

Attached: Disclosure of Material Information Form

Mezzan Holding Company KSC
Vice Chairman
Mohamed Jassim AlWazzan

التاريخ: 2018/03/12

مرجع رقم MHC/Disclosure/2018/011

عناية السادة / شركة بورصة الكويت

الموضوع: إفصاح بشأن موعد انعقاد اجتماع مجلس إدارة شركة ميزان القابضة ش.م.ك

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ؛ وإلى الفقرة رقم (24) من المادة (1-1-4) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية؛

تعلن شركة ميزان القابضة (ش.م.ك) عن تحديد موعد انعقاد اجتماع مجلس إدارة الشركة لمناقشة مسودة البيانات المالية للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2017 وذلك في يوم الأحد الموافق 18 مارس 2018 بمقر الشركة في تمام الساعة 01:00 ظهرا.

مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

شركة ميزان القابضة ش.م.ك
نائب رئيس مجلس الإدارة
محمد جاسم الوزان





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	2018/03/12
اسم الشركة المدرجة	شركة ميزان القابضة
المعلومة الجوهرية	تعلن شركة ميزان القابضة (ش.م.ك) عن تحديد موعد انعقاد اجتماع مجلس إدارة الشركة لمناقشة مسودة البيانات المالية للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2017/12/31 وذلك في يوم الأحد الموافق 18 مارس 2018 بمقر الشركة في تمام الساعة 01:00 ظهرا.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد أي تأثير حالي على المركز المالي.

شركة ميزان القابضة ش.م.ك
نائب رئيس مجلس الإدارة
محمد جاسم الوزان





Disclosure of Material Information Form

Date	12/03/2018
Name of the Listed Company	Mezzan Holding Company KSC
Material Information	Reference to the above subject and pursuant to the provisions of Clause 24 of Article (4-1-1), Chapter 4 of Module 10 (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 concerning establishment of the Capital Markets Authority. Mezzan Holding Company KSC would like to announce that its Board of Directors will meet to discuss and ratify the financial statements for fiscal year ended 31 December 2017. Meeting shall be on Sunday, 18th March 2018, at 01:00 PM at the Company Head Office.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	No material effect on financial position of the Company.

Mezzan Holding Company KSC

Vice Chairman

Mohamed Jassim AlWazzan

